



RFP Amendment # 1

RFP Number and Title: [CSPS-RFP-17TB-1031 - Webcasting distribution and platform services.](#)
TMA Reference Number: <https://buyandsell.gc.ca/tma/node/810153>

To all bidders, NO consideration will be given for extras and/or changes because the Bidder was not familiar with the contents of this Amendment.

The purpose of the present Amendment is to give effect to the following:

Question #1 - Are you able to tell me how many Local and Regional CSPS webcasts were filmed and produced in 2016?

Answer #1

Estimates as follows:

Total: 119

Local: 89

Regional: 30

Question #2 - Are you able to tell me how many Local and Regional CSPS webcasts were filmed and produced in 2017?

Answer #2

Estimates as follows:

Total: 113

Local: 95

Regional: 18

Question #3 - Will the CSPS be providing the internet connection at 373 Sussex and if so, what upload and download speeds are available for webcasting?

Answer #3

The CSPS will be providing the Internet connexion at 373 Sussex, with upload speed of 30 Mbps, and download speed of 30 Mbps.

Question #4 - If the CSPS is expecting the vendor to provide an internet connection at 373 Sussex – are there any technical limitations of the venue that vendors should be aware of?

Answer #4

Non applicable, see response to Question 3 above



Question #5 - Do you require or prefer all Content Delivery and Hosting to be done so with exclusively Canadian servers?

Answer #5

No the CSPS do not require or prefer all Content Delivery and Hosting to be done so with exclusively Canadian servers.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSALS REMAIN UNCHANGED.

Sincerely,

12/01/2018

X

Tania Boyer
Procurement Specialist
Signed by: Boyer, Tania



Modification de la sollicitation N° 1

Numéro et Titre de la Sollicitation : CS-PS-RFP-17TB-1031 - Services de distribution et de plateforme de webdiffusion.

Numéro de référence AGAO : <https://buyandsell.gc.ca/tma/node/810153>

À tous les soumissionnaires, AUCUNE contrepartie ne sera accordée pour les extras et/ou de modifications présentées par motif que le soumissionnaire n'était pas familier avec le contenu du présent Modification.

L'objectif de la présente modification est de donner effet aux dispositions suivantes :

Question n° 1

Êtes-vous en mesure d'indiquer le nombre de webdiffusions locales et régionales produites par l'ÉFPC en 2016?

Réponse n° 1

Estimations comme suit:

Total: 119

Local: 89

Régional: 30

Question n° 2

Êtes-vous en mesure d'indiquer le nombre de webdiffusions locales et régionales produites par l'ÉFPC en 2017?

Réponse n° 2

Estimations comme suit:

Total: 113

Local: 95

Régional: 18

Question n° 3

L'ÉFPC fournira-t-elle sa propre connexion Internet au 373 Sussex, et quelles seront les vitesses de téléversement et de téléchargement?

Réponse n° 3

L'ÉFPC fournira sa propre connexion Internet au 373 Sussex, avec une vitesse de téléversement de 30 Mo, et une vitesse de téléchargement de 30 Mo.

Question n° 4

Si l'ÉFPC attend du fournisseur qu'il fournisse la connexion Internet au 373 Sussex, existe-t-il des limitations techniques dont le fournisseur devrait être informé?

Réponse n° 4

Sans objet, voir la réponse à la question 3.



Question n° 5

Existe-t-il un besoin ou une préférence à l'effet que la distribution des contenus ou que les fonctions d'hébergement soit effectuées exclusivement à partir de des serveurs canadiens?

Réponse n° 5

Non, l'EFPC n'a aucun besoin ou une préférence à l'effet que la distribution des contenus ou que les fonctions d'hébergement soit effectuées exclusivement à partir de des serveurs canadiens.

TOUS LES AUTRES TERMES ET TOUTES LES AUTRES CONDITIONS DE LA DEMANDE DE PROPOSITIONS DEMEURENT INCHANGÉS.

Sincèrement,

12/01/2018

X 

Tania Boyer
Spécialiste en approvisionnement
Signed by: Boyer, Tania